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Betreft: Voorgenomen verhoging logiesbelasting 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

Graag verwijs ik naar bijgevoegde brief, d.d. 25 september 2018, waarin wij namens de vele mede-

ondertekenaars van de brief, onze bezwaren uiten omtrent de voorgenomen maatregel tot het 

verhogen van de logiesbelasting van 4.5% naar 6.5%. 

Naar aanleiding van deze brief, heeft het bestuur van de Stichting Rotterdamse Hotel Combinatie op 

1 oktober een overleg gehad, met wethouders Kasmi en Kathmann. 

In dit overleg hebben wij onze bezwaren en grote zorgen, zoals genoemd in de brief aan de 

wethouders, voorgelegd. Tot onze verbazing werd ons medegedeeld dat de verhoging van de 

logiesbelasting noodzakelijk wordt geacht, om de algemene begroting sluitend te krijgen. 

Gezien de hoge mate van urgentie, en de significante negatieve consequenties van het doorvoeren 

van deze belastingverhoging, richten wij ons nu tot de gehele raad. 

Het doorvoeren van de verhoogde logiesbelasting verslechtert de internationale concurrentie positie 

van de stad Rotterdam, met name wanneer het gaat om internationale zakelijke congressen. En juist 

dit segment heeft de hoogst economische waarde voor de stad, waarin de afgelopen jaren flink is 

geinvesteerd door alle relevante partijen in de stad. Het belang van dit segment is reeds erkend door 

de gemeente, in het besluit om de ontwikkeling en uitbreiding van Ahoy te steunen.  Uit bijgevoegd 

overzicht “Tourist Tax in Europe”, opgesteld door Globehunters.com, wordt zonder twijfel duidelijk 

dat Rotterdam zich met een logiesbelasting van 6.5% ver boven de internationale markt prijst. Met 

als directe gevolg dat Rotterdam, als potentiele lokatie bij aanbestedingen voor congressen, het 

verliest van andere steden. De beoogde additionele opbrengst van 2 miljoen euro als gevolg van de 

verhoogde logiesbelasting, staat in schril contrast met de vele miljoenen welke stad Rotterdam zal 

mislopen door het verlies van internationale congressen.  
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Aanvullend op het enorme economische risico wat deze maatregel ons inziens teweeg brengt, is ons 

geheel onduidelijk waarom een verhoging van deze belasting noodzakelijk is uit begrotingsoogpunt. 

In bijgevoegde overzicht vindt u de ontwikkeling in de opbrengst van de logiesbelasting sinds 2014. 

Bij een realistische, en beoogde groei van het aantal verblijvende bezoekers conform de trend van de 

afgelopen jaren, is het aannemelijk dat de opbrengst zal stijgen tot boven de 8 miljoen euro in 2019, 

bij handhaving van het huidige percentage van 4.5%.  

Deze cijfers rechtvaardigen een heroverweging van de, economisch risicovolle, voorgenomen 

maatregel tot het verhogen van de logiesbelasting met maar liefst 44%.  

Het is in het belang van de economische groei van Rotterdam, dat we ons gezamenlijk richten op de 

meerdaagse (congres) bezoeker. Wij dringen er dan ook op aan dat de inkomsten van logiesbelasting, 

niet terugvloeien in de algemene middelen, maar specifiek worden ingezet voor het verder 

ontwikkelen van deze markt in Rotterdam, zoals momenteel het geval is. 

Gezien bovenstaande argumenten, verzoeken wij U dan ook om niet in te stemmen met de 

voorgenomen verhoging van de logiesbelasting.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

Namens de Rotterdamse Hotel Combinatie    

Karin van Koppen – van den Berg 

Voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 

i. Brief 25 september aan wethouders Kasmi en Kathmann 

ii. Overzicht logiesbelasting europa 

iii. Ontwikkeling logiesbelasting 2014 - 2019 


